附近觀光景點推薦





大三巴牌坊:

牌坊前身是聖保祿書院,成立於1602 至1640年。於1835年被大火燒毀,只 剩下前壁,因此本地人稱之為大三巴 牌坊,現今成為遊客的朝聖之地。



大炮台:

原為澳門重要的軍事用途。現為中 國現存最古老的西式砲台建築群之 一。砲台中央為1998年建成的澳門 博物館。



15 分鐘

由道明會創建於1587年。因教堂供 奉玫瑰聖母,故又稱「玫瑰堂」。最初 用樟木興建,其巴洛克建築風格的 祭增更是典雅精緻。



盧廉若公園

國父紀念館

■ 粵華中學站

塔石藝文館

塔石廣場

社會工作局

仁慈堂婆仔屋 瘋堂創意園區

塔石體育館

塔石體育館站 🚍

華士古● 達嘉馬公園

水坑尾/天神巷站

葡文書局

八角亭

加思欄花園

東望洋新街

塔石廣場站

東望洋炮台 松山燈塔 □ 東望洋斜巷站



二龍喉-松山纜車

澳門國際機場 方向





賽車博物館

金蓮花廣場



澳門文化中心



的熱門地點。

澳門博物館

大炮台

• 主教座堂









澳門得勝馬路2-4號

電話: (853) 2855 2222 傳真: (853) 2856 3008

電郵: info@hotelroyal.com.mo

附近观光景点推荐





大三巴牌坊:

牌坊前身是圣保禄书院,成立于1602 至1640年。于1835年被大火烧毁,只 剩下前壁,因此本地人称之为大三巴 牌坊,现今成为游客的朝圣之地。



大炮台:

原为澳门重要的军事用途。现为中 国现存最古老的西式炮台建筑群之 一。炮台中央为1998年建成的澳门 博物馆。



由道明会创建于1587年。因教堂供 奉玫瑰圣母,故又称「玫瑰堂」。最初 用樟木兴建,其巴洛克建筑风格的 祭坛更是典雅精致。



八角亭



办公开活动和庆祝活动 的热门地点。



加思栏花园



二龙喉-松山缆车

澳门国际机场 方向





东望洋炮台 松山灯塔

赛车博物馆

金莲花广场



澳门文化中心





Hotel Royal Macau

澳门得胜马路2-4号

电话: (853) 2855 2222 传真: (853) 2856 3008

Nearby Attractions



Outer Harbour Ferry Terminal

Macau International Airport

direction





Ruins of St. Paul:

The facade was originally part of the St. Paul's College, built between 1602 and 1640. It was destroyed by a fire in 1835, leaving only the front wall. Locals refer to it as the "Ruins of St. Paul's," and it has now become a pilgrimage site for tourists.





Mount Fortress:

Originally an important military site in Macau, it is now one of China's oldest surviving Western-style fort structures. The Macau Museum, built in 1998, is located at the center of the fort.





St. Dominic's Church:

Established by the Dominican Order in 1587, it is also known as the "Our Lady of to the Rosary Virgin. Initially constructed with camphor wood, its Baroque style altar is elegant and exquisite.



Octagonal Pavilion Library





Senado Square:

For centuries, Senado Square has been the central square of Macau. To this day, it remains a popular venue for public events and celebrations.



S. Francisco Garden

Guia Fortress and

Lighthouse:

Perched on the highest hill of the Macau Peninsula, Guia Fortress a chapel. The lighthouse is the first modern lighthouse on the



Cable Car



Lotus Square



Macao Cultural Centre







Hotel Royal Macau, Estrada da Vitoria No. 2-4, Macau